
 Zápis ze zasedání Školské rady Gymnázia Jana Keplera v Praze 6 9. 11. 2020 

 

Přítomni: 

j.h. Ivana Landsingerová – (pověřená) ředitelka školy 

E. Kaslová – ekonom školy 

 

Členové školské rady: 

Zástupce rodičů: Jaroslav Hamrle 

Zástupce studentů: Josef Polášek (on-line) 

Zástupci pedagogů: Ludmila Knappová, Miroslav Pešek 

Zástupce zřizovatele: Eliška Kaplicky (on-line) 

 

Omluven: Jan Zahradil, zástupce zřizovatele 

 

Program: 

1) Předsedkyně ŠR přivítala všechny členy školské rady  

2) I. Landsingerová  představila Výroční zprávu GJK za školní rok 2019/20.  

Podrobněji se zmínila o  následujících  tématech: 

a) Rozsáhlá mimoškolní činnost patří k vlajkovým lodím GJK, v loňském roce značně 

poznamenána v důsledku protikoronavirových opatření. 

Konaly se: Diskusní fórum Keplerep, Symposion- třídenní vzdělávací a kulturní 

„festival“, projekt DofE  

Zrušeny: Winchester Symposium, Projektový den, Majáles,výměnné zájezdy a 

zahraniční spolupráce 

b) Možnost nahrazení maturitní zkoušky z cizího jazyka certifikátem využilo již skoro 

80% studentů, mnoho z nich dosáhlo  úrovně C1 nebo C2. Maturitu z matematiky ve 

společné části si zvolilo téměř 80% studentů (celostátní průměr kole 20%), výsledky 

byly velmi dobré 

c) Výsledky maturitních zkoušek ve společné části – procentní úspěšnost v testech i 

percentil ve srovnání s ostatními školami ukazuje na vysokou úroveň studia na GJK. 

Úspěšnost studentů v přijímání na vysoké školy je téměř 100%, paleta VŠ, na které 

studenti nastupují, je široká 

d) Proběhla rozsáhlá autoevaluace realizovaná firmou SCIO – dotazníky pro studenty, 

učitele i žáky potvrdily všeobecnou spokojenost se základními principy a drobnější 

parciální problémy jsou řešeny individuálně  

 

3) E Kaslová informovala ŠR o hospodaření školy: 

a) Hospodaření školy v roce 2019/20 proběhlo bez ztrát, zisky z bohaté doplňkové činnosti 

byly převedeny do rezervního fondu, odkud se v následujícím roce čerpá na doplnění 

školních sbírek. Velkou podporou je příspěvek zřizovatele na materiální zabezpečení.. 

b) Od začátku r.2020 se změnil způsob financování školy a mzdové složky nárokové i 

nenárokové jsou soustavně navyšovány a to i nepedagogickým pracovníkům. 

c) V tomto kalendářním roce se musí škola vyrovnat s výpadkem příjmů z  doplňkové 

činnosti (pronájmy sportovišť a auly) 

 

4) Rada Výroční zprávu jednomyslně schválila 

 

 

 Ludmila Knappová 

       Předseda Školské rady GJK 

 

          V Praze,9.11. 2020 


